



Nomad Dual Time

Sublime and refined, the Nomad Dual Time is an invitation to travel and dream. The red second time-zone hand adds a touch of incandescence to the classicism of the ardoise dial in its platinum setting and can be hidden under the hour hand when the wearer so wishes. The ultimate in refinement, a hand-stitched alligator strap adds the finishing touches to this long-distance traveller. -----

Mechanical automatic movement, in-house HMC 346 calibre. Hours, minutes, seconds, GMT, AM/PM indicator Platinum case. Ardoise dial. Alligator strap. Retail prices: CHF 42,500 USD 47,500 € 35,800

Movement	Mechanical automatic, in-house HMC 346 calibre, Double Pull Crown mechanism, stop seconds, 18K gold rotor engraved with Moser logo, finished and decorated by hand, 72-hour power-reserve
Functions	Hours, minutes, seconds, second time zone, AM/PM indicator
Case	Platinum 950 in three parts, 40.8 mm Sapphire crystal and back
Dial	Sun-brushed ardoise with applied hour-markers Red second time-zone hand AM/PM indicator in window at 12 o'clock Small seconds at 6 o'clock
Bracelet/Strap	Black hand-sewn alligator with platinum 950 buckle engraved with Moser logo



Nomad Dual Time

Sublime d'épure, la montre Nomad Dual Time invite au voyage et au rêve. Drapée de rouge, l'aiguille du second fuseau horaire apporte une touche incandescente au classicisme du cadran ardoise dans son écrin de platine. Facétieuse, elle vient se cacher sous l'aiguille des heures lorsque le porteur le souhaite. Ultime raffinement, le bracelet en alligator cousu main vient parachever cette voyageuse au long cours. ----- Mouvement mécanique à remontage automatique, calibre manufacture HMC 346. Heure, minute, seconde, GMT, indication AM/PM. Boîtier en platine. Cadran ardoise. Bracelet en alligator. Prix publics : CHF 42'500 USD 47'500 € 35'800

Mouvement	Mécanique à remontage automatique, calibre manufacture HMC 346, mécanisme Double Pull Crown, stop seconde, masse oscillante en or 18K gravée du blason Moser, finitions et décorations réalisées à la main, réserve de marche de minimum 72 heures
Fonctions	Heure, minute, seconde, second fuseau horaire, indication AM/PM
Boîtier	Platine 950 en trois parties, diamètre 40.8 mm Glace et fond saphir
Cadran	Ardoise soleillé avec index appliques Aiguille rouge pour le second fuseau horaire Indication AM/PM par guichet à 12h Petite seconde à 6h
Bracelet	Alligator cousu main noir, boucle ardillon en platine 950 gravée du logo Moser